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Θέμα: «Σε απόγνωση αγρότες και κτηνοτρόφοι λόγω της πρωτοφανούς 

καθυστέρησης απονομής συντάξεων από το περιφερειακό τμήμα 

αγροτών Δυτικής Ελλάδας του e-ΕΦΚΑ» 

 

Σε πραγματική ομηρία βρίσκονται πολλοί αγρότες και κτηνοτρόφοι, 

λόγω της συνεχιζόμενης υπολειτουργίας του Περιφερειακού Τμήματος 

Αγροτών Δυτικής Ελλάδας του e-ΕΦΚΑ, με τις καθυστερήσεις στην 

έκδοση συντάξεων να φτάνουν ως και τα τρία χρόνια, χωρίς καταβολή 

προσωρινής σύνταξης για τους απόμαχους αγρότες 

Αντί να επισπεύδεται η σχετική διαδικασία συνταξιοδότησης, 

δημιουργούνται- εν μέσω κρίσης- συνθήκες  πολυετούς καθυστέρησης 

για την ικανοποίηση των αιτημάτων των συνταξιούχων αγροτών, με 

τους ενδιαφερόμενους να καταγγέλουν πλήρη αδυναμία τηλεφωνικής 

επικοινωνίας με την αρμόδια υπηρεσία. 

Επειδή είναι σαφές ότι χιλιάδες αγρότες και κτηνοτρόφοι αδυνατούν να 

επιβιώσουν, περιμένοντας επί 3 χρόνια την απονομή της σύνταξης που 
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δικαιούνται, χωρίς καν να λάβουν μια έκτακτη επιχορήγηση που θα 

παρακρατηθεί από τη σύνταξη, όταν αυτή εκδοθεί 

Επειδή έχουμε επανειλημμένα, ως Κίνημα Αλλαγής αναδείξει το σχετικό 

θέμα στη Βουλή, ζητώντας τόσο την πρόσληψη προσωπικού, όσο και 

την απασχόληση των αποχωρησάντων στελεχών του πρώην ΟΓΑ, ώστε 

να απεμπλακεί ο φόρτος των εκκρεμοτήτων, χωρίς να έχουν 

εισακουστεί οι προτάσεις μας από την κυβέρνηση. 

Επειδή είναι εύλογα τα παράπονα και οι διαμαρτυρίες των αιτηθέντων 

σύνταξη στο e - ΕΦΚΑ αγροτών Δυτικής Ελλάδος, οι οποίοι αδυνατούν 

να επικοινωνήσουν με το αρμόδιο τμήμα 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Πως σκέφτεται το Υπουργείο Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων να 

αντιμετωπίσει τη συνεχιζόμενη καθυστέρηση συνταξιοδότησης των 

αγροτών και κτηνοτρόφων, η οποία υπερβαίνει τα τρία χρόνια σε 

πολλές περιπτώσεις; 

2. Υπάρχει πρόθεση ενίσχυσης των υπηρεσιών που έχουν ανάγκη με το 

απαιτούμενο προσωπικό, ώστε να μπορέσει να προχωρήσει η 

επεξεργασία των λιμναζόντων αιτημάτων συνταξιοδότησης και ποιο 

είναι το χρονοδιάγραμμα ικανοποίησης των σχετικών αιτημάτων; 

3. Πόσες είναι 

α  οι κατ   έτος υποβληθείσες αιτήσεις συνταξιοδότησης ΕΦΚΑ αγροτών 

στο περιφερειακό τμήμα αγροτών Δυικής Ελλάδας του e-ΕΦΚΑ, από το 

έτος 2016 έως και σήμερα που αφορούν την περιφερειακή ενότητα 

Ηλείας 

B  οι κατ’ έτος μη ικανοποιηθείσες - εκκρεμείς αιτήσεις 

συνταξιοδότησης του ΕΦΚΑ Αγροτών που αφορούν την περιφερειακή 

ενότητα Ηλείας; 
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